
Protokoll	styrelsemöte	2021-04-26	
	

Samfälligheten	Papegojan	
		

	
Närvarande:	
	
A:		 Marie-Louise	Börve,	sekreterare	 											husnr:	 120	
B:		 Björn	Johansson,	ledamot	 	 100	
C:		 Elin	Agnred	Fogels,	suppleant	 	 		86	
D:		 Lars	Andersson,	kassör	 	 		74	
E:		 Zenny	Gram,	ordförande	 	 		44	
F:	 Ulric	Erlén,	suppleant	 	 	 		34	
G:	 Kristofer	Hjalmarsson,	ledamot	 	 		20	
H:	 Ewon	Wall,	suppleant		 	 				8	
	

1. Föregående	protokoll	(2021-04-13)	
Översyn	av	hushållens	häckar	tillsammans	med	Mahbod	har	ännu	inte	utförts.	Häckar	får	i	
hörnen	mot	bilväg	vara	max	80	cm	höga,	fri	sikt	mot	bilväg	skall	vara	minst	10	meter.	Styrelsen	
kommer	att	informera	mer	om	detta	inför	vårstädningen.	

	
2. Mötesform	

Digitalt	via	Messenger.	
	
3. Ekonomiskt	läge	

Zenny	har	varit	i	kontakt	med	Ormås	Trädgårdsservice,	gräsklippningen	längs	Kronogårdsgatan	
kommer	starta	i	v.	19.	Troligen	blir	det	klippning	ca	varannan	vecka	till	en	början	och	lite	oftare	
under	högsommaren	men	det	beror	också	på	vädret.	OBS!	åkgräsklipparen	behöver	komma	åt	
gräset	vid	kantstenen	mot	bilarna	så	inga	bilar	får	parkeras	för	långt	in	på	parkeringsrutorna.	
Zenny	ska	kontakta	dom	igen	för	att	få	kontaktuppgifter	och	vad	deras	tjänster	kommer	kosta.	
	

4. Miljöhuset	
Dörren	är	som	tidigare	nämnt	risig	och	sned.	Christer	och	Jonas	ska	kontrollera	om	dom	kan	
åtgärda.	
	

5. Städdag/städvecka.	
Vi	kör	en	städvecka	mellan	14-21	maj.	Två	mindre	containrar	beställs.	I	år	blir	det	extra	fokus	på	
grusupptagning	och	ogräs	på	parkeringsrutorna.	Var	och	en	ska	sopa	vid	sitt	eget	garage	(från	
port	till	plantering/	trottoarkant.)	Alla	bilar	bör	därför	flyttas	till	”papyrus”		parkering.	
Genomsyn	av	alla	garagelängors	hängrännor	samt	garageportar	ska	göras.	Frågan	kom	upp	om	
täckbark/jord	till	häcken	i	allén,	men	efter	besiktning	kommer	det	inte	att	beställas	i	nuläget.	
	

6. Konstituerande	rollfördelning	
Zenny	skrev	in	i	protokollet	att	vi	inte	har	någon	vice	ordförande,	enligt	följande.	Diskutera	
omfördelningen	av	ersättningen	till	styrelsen,	det	finns	en	summa	avsatt	till	medlemmar	som	
gjort	betydande	insats	för	samfälligheten,	både	Kristofer	och	Hasse	har	fått	ersättning.	
	
	
	
	



7. Underhållsplan	(UH)	och	förnyelseplan	
Två	punkter	blev	förflyttade	från	UH	till	motioner,	UH	kommer	uppdateras	av	Ewon.	
	

8. Genomförande	av	godkända	motioner	på	årsmötet	
- Hastighetssänkande	åtgärder:	Zenny	har	beställt	8	st	flexibumps	på	nätet.		
- Laddstolpar	elbilar:	arbetsgruppen,	bestående	av	Hasse	Andersson	och	Ulric	Erlén	ska	börja	

undersöka	möjligheter	och	kommer	specificera	hur	förslaget		skulle	kunna	genomföras.	
- Plank	mellan	garagen	vid	länga	F:	motionen	avslogs	på	årsmötet	men	frågan	om	att	på	eget	

initiativ	plantera	nya	buskar	bordläggs.	Styrelsen	vill	avvakta	för	att	se	hur	det	kommer	
fungera	med	gräsklippningen	innan	beslut	tas.	
	

9. Övrigt	
- Hus	118	och	120	har	fått	personliga	brev	från	Trafikverket	om	att	ett	av	de	två	förslagen	för	

nya	dragningen	av	tåghastighetsbana	eventuellt	kommer	att	beröra	deras	fastigheter.	
	

- Lars	informerar	att	de	två	gamla	sandlådorna	vid	nedre	infarten	är	gamla,	nya	lådor	och	ny	
sand/flis	bör	köpas	in.	Styrelsen	tar	beslut	om	detta	inför/till	höststädningen.	
	

- För	kännedom:	ett	garage	i	länga	G	hade	inbrott	lördagen	den	24/4.	Förövarna	gick	sökte	
igenom	flera	garage	men	en	boende	hörde	oljud	och	sprang	dit	och	skrämde	bort	dom	
(inget	verkar	dock	saknas).	

	
10. Nästa	möte	

Måndag	31/5	kl.	19.00	via	Messenger.		
	

Vid	protokollet	 	 Justeras	av	
	
Marie-Louise	Börve	 	 Zenny	Gram	
	


